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Helsingin kaupun ginvaltuustolle

Aloite talvikunnossapidettävien lenkkipolkujen saamiseksi Paloheinän ulkoilupuistoon

Paloheinään tarvitaan talvella kunnossa pidettäviä lenkkipolkuja. Tällä hetkellä tilanne on se,
että talvisaikaan valtaosa lenkkipoluista on hiihtolatuina. Osa lenkkipoluista tulisi säilyttää
talvellakin lenkkipolkuina, sillä kävely- ja juoksuharrastajia on myös läpi vuoden. Paloheinässä
ei ole talvisin juurikaan mahdollisuutta lenkkeilyyn, sillä polut on joko ajettu hiihtoladuiksi (ja
hiihtäjät eivät hyvällä katso esimerkiksi luisteluladun reunassa juoksemista) tai ovat
hoitamattomina liian lumisia ja vaarallisia.

Paloheinässä on upeat puitteet liikkumiselle, mutta alueella tulisi olla mahdollisuudet
monipuoliseen liikkumiseen - myös talvella.

Edellä selvitetyn perusteella esitän, että kaupunki parantaa Paloheinän lenkkeilymahdollisuuksia
ottamalla esimerkiksi yhden noin viiden kilometrin ulkoilutien talvikunnossapidon piiriin ja
laittamalla tähän kunnon opasteet.
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